

四年級出現單一手足口病個案

敬啟者：

查本校近日四年級有單一手足口病個案出現，為保障學生個人健康，本校一直採取一系列防疫措施，敬希各位家長垂注。現把該等措施臚列如下：

1. 凡體溫超標(口溫高於 37.5°C 或耳溫高於 38°C)或咳嗽、傷風、喉嚨痛者切勿回校上課及立即通知校方，並應儘快求診，在退燒後兩天始可復課。
2. 如感染是由腸病毒 71 型引致，患者完全康復(即發燒及紅疹消退，以及所有水疱結痂)後，應留家休息多兩星期才回校上課。
3. 家長每天在學生上課前務必為學生量度體溫，並把體溫度數填寫於《學生手冊》內(切勿胡亂記錄)，切忌在服食退燒藥後即令學生回校上課。
4. 凡確診有手足口病個案出現的班別(4A 班)，將暫停所有集會活動及留於課室小息。此項隔離措施會待患病學生回校復課的一星期後取消。
5. 學生切勿與同學分食，並須注意個人清潔衛生。勤加洗手。如廁後，請用自己的手帕或紙巾抹乾雙手。
6. 校方會每天放學後以 1:49 的份量稀釋漂白水加強清潔課室及校內公眾地方。

為確保學生之健康衛生，本校特別加強校園的消毒與清潔，祈各位家長亦能與本校合作，共同遏止傳染病之散播。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與班主任或何詠深副校長聯絡。

此致  
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十一月八日

註：請於 11 月 10 日（星期三）或之前簽覆電子回條。

A 'Hand, Foot and Mouth Disease' (HFMD) case in P.4

Dear Parents/Guardians,

There has been a 'Hand, Foot and Mouth Disease' (HFMD) case in P.4 recently. In order to protect the personal health of the students, our school has been taking a series of epidemic prevention measures. The details are as follows:

1. For students whose body temperature is excessive (mouth temperature is higher than 37.5 °C or ear temperature is higher than 38 °C) or who have a cough, a cold and a sore throat, please do not return to school and immediately notify the school, and should seek for medical advice as soon as possible. Students can resume classes two days after the fever.
2. If the infection is caused by EV 71, after the patient is fully recovered (ie: fever and rash subsided, and all blister scars), he / she should stay at home for more than two weeks before returning to school.
3. Parents must measure the body temperature for the students before class, and fill in the body temperature in the Student Handbook (do not record indiscriminately). Don't let students go back to school after taking antipyretics.
4. In the class (4A class) which 'Hand, Foot and Mouth Disease' (HFMD) case is confirmed, group activities will be suspended. Students will stay in the classroom for their recess. This segregation will be cancelled one week after the patient returns to school.
5. Students should not share food with other classmates and must pay attention to personal hygiene. Wash hands frequently. After going to the washroom, please use your handkerchief or paper towel to dry your hands.
6. The school will clean the classrooms and all the public areas in campus with 1:49 diluted bleach every day. In order to ensure the health and hygiene of students, the school has especially strengthened the disinfection and cleanliness of the campus. Parents should also cooperate with the school to stop the spread of infectious diseases.

In order to ensure the health and hygiene of students, the school has especially strengthened the disinfection and cleanliness of the campus. Parents please also cooperate with the school to stop the spread of infectious diseases. If you have any enquiries, please do not hesitate to contact class teacher or Deputy principal Ms. Ho Wing Sum at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung  
Principal

\*Remarks: Please sign the e-notice by 10<sup>th</sup> November, 2021 (Wednesday).